
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 

 
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 7/2012 ze dne 22. 10. 2012 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):         10 (viz prezenční listina) 

       za studentskou komoru (dále jen SK):   4 (viz prezenční listina) 

 

Omluveni:  Jakub Dutka 

Hosté:  Ing. Jakub Novotný, Ph.D., Ing. Michal Šulc, Ing. Hana Pospíchalová 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda senátu RNDr. Jiří Šíp, Ph.D. 

 

Předseda senátu Dr. Šíp přivítal přítomné senátory i hosty zasedání.  

 

Program: 
1. Volba zapisovatele a ověřovatelů 

2. Zpráva o průběhu doplňujících voleb do SK AS VŠPJ  (B. Machovec) 

3. Představení nových senátorů, diskuze a schvalování dokumentů předložených 

rektorem školy (nový kandidát do akademické rady, aktualizace Dlouhodobého 

záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí 

činnosti Vysoké školy polytechnické Jihlava pro rok 2013, Institucionální rozvojový 

plán pro rok 2013, Změna Institucionálního rozvojového plánu VŠPJ na rok 2012 

(IRP2012), Návrh přijímacího řízení - studijní program Zdravotně sociální péče B 

5350). 

4. Akademická komora různé: 

Schránka důvěry – J. Ryšková 

5. Studentská komora různé:  

 návrh na posílání důležitých dokumentů a informací týkající se výuky z KZS 

přes informační systém, neboť v současné době fungují emailové schránky, 

které jsou nevyhovující z důvodu velkého množství uživatelů a dochází ke 

ztrátě důležitých informací. (předkládají L. Lapešová, V. Hledíková) 

 Žádost na katedru zdravotnických studií  - Prosíme o zasílání informací 

týkajících se blokové výuky v dostatečném časovém předstihu, nejlépe na 

začátku každého semestru oficiální cestou. (předkládají L. Lapešová, V. 

Hledíková) 

 

 

Senát schválil navržený program: 

Hlasování: 

ANO = 13 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 

1. Volba zapisovatele:  

Monika Haimannová 

Hlasování: 

ANO = 13 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 



Volba ověřovatelů:  

senátoři stud. V. Kuncová za SK a M. Babická za AK   

Hlasování: 

ANO = 13 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 

2. Zpráva o průběhu doplňujících voleb do SK AS VŠPJ 

 

Místopředseda senátu dr. Machovec informoval o průběhu doplňujících voleb do 

studentské komory Akademického senátu. I přes krátkou dobu pro podávání přihlášek 

byl termín 9. 10. 2012 dodržen. Dr. Machovec vyjádřil poděkování H. Vojáčkové, 

předsedkyni volební komise za hladký průběh voleb. Negativně byla hodnocena pouze 

nízká volební účast. Novými senátory se stávají:  

Vlasta Hledíková, obor Všeobecná sestra 

Veronika Kuncová – obor Finance a řízení 

Lenka Lapešová – obor Všeobecná sestra 

Náhradník do SK AS - Michal Pištělka – obor Finance a řízení 

 

Nově zvolení senátoři studentské komory AS se krátce představili.  

 

3. Diskuze a schvalování dokumentů předložených rektorem školy 
 

Senátor Tyráček a senátor Esterle učinili dotazy k výše uvedeným dokumentům, které 

byly zodpovězeny rektorem školy. (ADZ, výjezdy v rámci programu Erasmus) 

V průběhu jednání se dostavila senátorka Ryšková. 

 

AS schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru VŠPJ na rok 2013 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 

AS schvaluje Institucionální rozvojový plán VŠPJ pro rok 2013  

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 

AS schvaluje Změnu Institucionálního rozvojového plánu VŠPJ pro rok 2012 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 

 

Rektor školy krátce představil navrženého kandidáta do Akademické rady Ing. Petra 

Novotného, který je manažerem  Automotive Lighting. Pro školu je velmi důležitá 

spolupráce s odborníky z praxe a vzájemná spolupráce mezi VŠPJ a firmou 

Automotive Lighting bude velkým přínosem. 

 

AS schvaluje jmenování Ing. Petra Novotného jako externího člena Akademické rady 

VŠPJ z řad odborníků z podnikatelské praxe 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0  ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 

 

 



Přijímací řízení pro nový obor Zdravotně sociální pracovník. 

Rektor školy informoval o novém programu Zdravotně sociální péče s oborem 

Zdravotně sociální pracovník, který byl škole akreditován k datu 12.10.2012. Požádal o 

schválení následující změnu v předloženém návrhu přijímacího řízení, a to v odstavci 

podmínky přijímacího řízení:  

„Test na PC ze základů společenských věd, psychologie, sociologie, filosofie, biologie a 

obecných studijních předpokladů, který je složen z  otázek se třemi variantami 

odpovědí, z nichž pouze jedna je správná“.  

 

Dotaz senátorky Lapešové – proč nový obor nebude garantován katedrou ZS? Rektor 

školy vysvětlil, že pracovní vytížení katedry zdravotnických studií je již v současné 

době relativně vysoké. V případě oboru Zdravotně sociální pracovník se dá očekávat do 

budoucna rozvoj a proto je lépe uvažovat o nové oborové katedře.   

 

AS schválil podmínky přijímacího řízení pro obor Zdravotně sociální pracovník pro letní 

semestr akademického roku 2012/2013 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 

 

4. Akademická komora různé: 
 

Senátorka Ryšková otevřela otázku již dříve diskutované schránky důvěry. Bylo 

prodiskutováno a odsouhlaseno, že schránka důvěry bude zřízena. 

 

Předseda senátu Dr. Šíp poblahopřál senátoru Esterlemu, k nominaci do výboru ceny 

Jana Opletala. Následně senátor Esterle informoval o jednání, kterého se účastnil jako 

člen studentské komory. 

 

5. Studentská komora různé: 
Senátorka Lapešová – studenti mají problém s komunikací přes e-maily - návrh na 

posílání důležitých dokumentů a informací týkající se výuky z KZS pouze přes 

informační systém. Proběhla diskuze, senát doporučuje využívat informační systém 

školy a komunikovat se studenty prostřednictvím IS. 

Senátorka Hledíková – studenti nejsou s dostatečným časovým předstihem informováni 

o odpadajících hodinách blokové výuky. Senátorka Babická – je nutno zohlednit 

skutečnost, že vyučující jsou v mnoha případech univerzitními pedagogy, současně 

zaujímají významné vedoucí pozice na klinických pracovištích a jsou tedy vysoce 

pracovně exponováni. Senátor Hanáček – je nutno navázat komunikace s vyučujícími, 

vysvětlit jim situaci a požádat je, aby hlásili dopředu odpadající hodiny výuky. Marcela 

Babická - s externími vyučujícími probíhá intenzivní komunikace. 

 

Zvolení nového zástupce do Rady Vysokých škol:  

Místopředseda AS  Š. Esterle předložil návrh  SK ke jmenování  studenta M. Pištělky 

jako náhradníka RVŠ za SK AS VŠPJ. Navrhovaný byl schválen všemi 14 přítomnými 

senátory. 

Místopředseda AS Š. Esterle navrhl nominaci Kristiny Karakhanyan  na cenu Jana  

Opletala. Předseda AS J. Šíp pověřil  senátora  Esterleho vypracováním návrhu.  

 

Rektor školy navrhl, aby se  zástupci SK  zúčastnili imatrikulačního aktu dne 7.11.2012.  



 

Příští zasedání Akademického senátu VŠPJ se koná 26. listopadu 2012 v jednací místnosti 

kanceláře rektora.  

 

 

     

 

Zapsala:  M. Haimannová  ……………………………………….…  

 

Za správnost: ak. M. Babická                     ………….……………………………… 

 stud.V.  Kuncová  .……………………………………….…   

Předseda AS:  RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.  ……………………………………….… 

 


